

# Reminder Card - Get Tested and Vaccinated for Hepatitis B!



## Protect yourself and your loved ones.

Hepatitis B is a virus that infects the liver and can cause liver disease, cancer, and death. Many people who are infected don't know that they have the virus.

There is no cure, but the vaccine is safe and can protect from getting hepatitis B. You must complete the two or three-dose vaccine series to be fully protected.

Finding out early and getting care from a doctor is important to help you live a long and healthy life. Get tested and if at risk, get vaccinated.



Fill in your hepatitis B vaccination dates:

1st Dose Date:

\_\_\_/\_\_\_/\_\_\_

2nd Dose Date:

\_\_\_/\_\_\_/\_\_\_

3rd Dose Date:

\_\_\_/\_\_\_/\_\_\_



DOH 420-437 October 2022

To request this document in another format, call 1-800-525-0127. Deaf or hard of hearing customers, please call 711 (Washington Relay) or email [civil.rights@doh.wa.gov](mailto:civil.rights@doh.wa.gov).

# Carte de rappel - Faites-vous tester et vacciner contre l'hépatite B !



## Protégez-vous et protégez vos proches.

L'hépatite B est un virus qui infecte le foie et peut provoquer une insuffisance rénale, un cancer et la mort. De nombreuses personnes infectées ne savent pas qu'elles sont porteuses du virus.

Il n'existe pas de remède, mais le vaccin est sans danger et peut vous protéger contre l'hépatite B. Vous devez recevoir un schéma vaccinal de deux ou trois doses pour être totalement protégé.

En cas d'infection, il est important de le découvrir le plus tôt possible et de se faire soigner par un médecin afin de pouvoir vivre longtemps et en bonne santé. Faites-vous tester et, si vous êtes à risque, faites-vous vacciner.



Indiquez vos dates de vaccination contre l'hépatite B :

Date de la 1ère dose :

\_\_\_/\_\_\_/\_\_\_

Date de la 2ème dose :

\_\_\_/\_\_\_/\_\_\_

Date de la 3ème dose :

\_\_\_/\_\_\_/\_\_\_



DOH 420-437 October 2022 French

Pour demander ce document dans un autre format, appelez le 1-800-525-0127. Nos clients sourds ou malentendants peuvent composer le 711 (Washington Relay) ou nous écrire à l'adresse [civil.rights@doh.wa.gov](mailto:civil.rights@doh.wa.gov).